五一劳动节用英文怎么说

作者:有故事的人来源:范文网 www.wtabcd.cn/fanwen/

本文原地址:https://www.wtabcd.cn/zhishi/a/168517286118954.html

范文网,为你加油喝彩!

课堂常规-为什么要上大学





五一劳动节用英文怎么说

五一劳动节用英文怎么说

五一劳动节的英语说法1:

May day

五一劳动节的英语说法2:

labor day

五一劳动节相关英语表达:

五一劳动节的由来 The History of Labor Day

五一国际劳动节 International Labor Day;

五一劳动节的英语例句:

1. On May Day hundreds of thousands ud to be busd in to

parade through East Berlin.

过去在五一劳动节这天,数十万人常常乘坐大巴到东柏林游行。

2. May Day is very near.

五一劳动节很近了.

3. Paris workers will parade on May Day.

巴黎工人将在五一劳动节举行游行.

4. On that particular May day, the overwhelming majority of the

protesting barristers were men.

五一劳动节那天, 绝大多数游行和示威的高级律师都是男子.

5. Tomorrow is May Day. We are goint to make a day of it.

明天是五一劳动节。 我们准备痛痛快快玩一天.

6. During the holiday, Zhang peng goes to a sport camp. Amy goes

to a computer camp.

在五一劳动节期间, 张鹏去了一个运动露营地, 艾米去了一个电脑露营地.

7. May Day around the corner. what do you to do day?

- 五一国际劳动节即将到来. 你打算那天做什么?
- 8. Europes main stock market due to the Labor Day holiday.

欧洲大陆的主要股市因五一国际劳动节休市一天.

May 1 International Labor Day from the City of Chicago workers strike.

五一国际劳动节源于美国芝加哥城的工人大罢工.

10. May 1 International Labor Day is the holiday of working people throughout the world.

五一国际劳动节,是全世界劳动人民的节日.

11. They designated May 1 as International Labour Day to be obrved by the workers of all countries.

他们把"五一"定为"国际劳动节",成为各国工人的节日.

- 12. May Day is a pleasant day. What it attracts us most are hard
- working, union, coperation and dedication.

五一国际劳动节是一个十分愉快的'节日,它对我们所有的人都有其引人入胜之处. 那就是勤劳 、 团结 、 合作和奉献.

13. Its International labor day. For the one dream! We make fun of every friends.

五一国际劳动节, 我们为了同一个梦想,和每一个朋友愉快的度过.

五一劳动节各种说法:

资本主义国家不庆祝"五一劳动节"的,因此 要么说 五.一:"May day" 。 如果你一定要说,就说"国际工人节" international workers day 不然 老外不懂。如果用"labor day"就不恰当了,在美国labor day是九月份,如果你对

美国人说labor day, 他们会搞错的。

例句:

Tomorrow is May Day. We are goint to make a day of it.

明天是五一劳动节,我们准备痛痛快快玩一天。

They designated May1 as International Labour Day to be obrved by the workers of all countries.

他们把"五一"定为"国际劳动节",成为各国工人的节日。 the girl chon queen of a May Day festival.

被选作国际劳动节女王的女孩。

用英文介绍五一劳动节

International Workers Day, also known as Labour Day in some places, is a celebration of labourers and the working class 【劳动人民和工人阶级】 that is promoted by the international labour movement, socialists, communists and anarchists 【无政府主义者】 and occurs every year on May Day, 1 May, an European spring holiday since the late 19th and early 20th century.

The date was chon for International Workers Day by the Second International 【第二国际】, a pan-national organization【泛国民组织】 of socialist and communist【共产主义】 political parties, to commemorate the Haymarket affair, which occurred in Chicago on 4 May 1886.

Being a traditional European spring celebration, May Day is a national public holiday in many countries, but in only some of tho countries is it celebrated specifically as "Labour Day" or

"International Workers Day".【很多国家都庆祝劳动节,但未必都是在五一,比如美国和加拿大,就是在9月的第一个星期一。但,这些都是为劳动人民庆祝的节日~】 Some countries celebrate a Labour Day on other dates significant to them, such as the United States, which celebrates Labor Day on the first Monday of September.

春之元硅藻泥-培训心得体会



更多 在线阅览 请访问 https://www.wtabcd.cn/zhishi/list/91_0.html

文章生成doc功能,由范文网开发